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 Z Á P I S  č. 1/2024 
 

z jednání Komise místní části Salaš konané dne 26. 2. 2024  
 
Přítomni: Alena Hájková, Jan Jurča, Věra Firstová, Mgr. Radka Vyoral Krakovská, Vladimír 

Bolom, Tomáš Matucha, Veronika Mašláňová Káňová, Jan Bařinka, Petr Mašláň, 
Ludmila Baďurová   

  
Omluveni: Vlastimil Svozil 

  
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Vyčlenění finančních prostředků 
3. 100. let výročí SDH 
4. Nové koše na psí exkrementy 
5. Posunutí některých spojů MHD 
6. Solární lampa 
7. Sochař - díla Jana Ambrůze 
8. Kontrola stavu stromů 
9. Diskuze a závěr 

 
 
ad 1) Schůzi komise zahájila předsedkyně Mgr. Radka Vyoral Krakovská a tajemnice p. Renata 
Janíčková. 
 
ad 2) Členové komise odsouhlasili vyčlenění financí na podporu společenských aktivit v místní 
části ve výši 54 000 Kč a na provozní výdaje KMČ ve výši 15 000 Kč.  
 
ad 3) V letošním roce bude pořádat Sbor dobrovolných hasičů Salaš oslavu 100. let od založení 
a žádají KMČ o příspěvek na hudební doprovod. Členové berou žádost na vědomí a zkusí 
požádat o navýšení finančních prostředků na společenské akce. Na Salaši je čtvrtina obyvatel 
členem SDH Salaš.  
 
ad 4) Člen komise navrhl pořízení košů na psí exkrementy, které mnozí návštěvníci Salaše 
nechávají ležet na chodníku.  
 
ad 5) Člen komise žádá o posunutí některých spojů MHD, z důvodu návaznosti na školní výuku 
dětí, které chodí na ZŠ v Malenovicích. Předsedkyně komise sděluje, že na konci jara je v plánu 
schůzka s ředitelem DSZO, kde bude vyhodnocena obsazenost spojů a časy odjezdů. 
 
ad 6) Předsedkyně komise již poněkolikáté připomíná dokončení veřejného osvětlení na konci 
obce ve směru do Buhuslavic a navrhuje instalaci solární lampy, které se v poslední době 
doplňují v okrajových částech Zlína. 
 
ad 7) Paní z Odboru kultury a památkové péče se na KMČ Salaš obrátila s dotazem na názor na 
již realizované objekty sochařem Janem Ambrůzem ve volné krajině k.ú. Salaš, jak jsou obecně 
vnímány obyvateli a zda v případě vzniku dalšího objektu by byla podpora i z naší strany jako 
KMČ.  
Většina členů reagovala tak, že si nepřejí, aby se v našem katastrálním území objevila další díla.  
 
ad 8) Člen komise upozornil na popud občanů, aby se zkontroloval stav jehličnatých stromů na 
návsi. Jsou již přerostlé a z borovice v poslední době spadlo několik větví, je obava o bezpečnost 
lidí procházejících po chodníku. 
 
ad 9) Diskuse a závěr  
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Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Ve Zlíně – Salaši, 26. 2. 2024 
 
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš 
Ověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš  


